
Protokoll nr. 21/2020 fört vid fysiskt styrelsemöte den 20 februari 
2020 kl. 19.00 på Vilsta Sporthotell, Eskilstuna.

Närvarande: Maja Ärleborg Hasselkvist, Nina Klar,
Inger Johansson, Josephine Wistrand, Amanda Johnsson,
Åsa Juntti och per telefon Ariana Carlén.
Adjungerad: Robert Olsson, Kicki Svalin.

         Frånvarande: Anita Brage och Pernilla Sellgren

§ 1. Mötets öppnande.
Vice ordförand Maja Ärleborg Hasselkvist öppnade mötet.

§ 2.   Godkännande av dagordning.
Det uppgjorda förslaget till dagordning godkändes.

§ 3. Val av Justerare.
Till justerare valdes Åsa Juntti.

§ 4. Föregående protokoll.
Protokollet från föregående möte godkändes.

§ 5. AU Beslut och per Capsulam-beslut. 
Ett antal kalendrar har förkommit från tryckeriet. Styrelsen godkände AU beslut
att ta emot ersättning på 1200:- istället för att trycka upp flera kalendrar.
Krediten på 1200:- dras ifrån vid vår nästa beställning från tryckeriet.

§ 6. Ekonomi
På placeringskonto finns 205.899:- och på företagskonto 39.958:-
Väntar på återbetalning från SSUK gällande monterhyra på 500:-

§ 7. Inkomna skrivelser och rapporter.
Från Kristina Samuelsson gällande poäng om man kvalar till SM, EM
 eller VM. Styrelsen är positiv till detta och överlämnar ärende till Anita Brage
och Pernilla Sellgren.

Från SSUK gällande valberedningens förslag till ledamöter inom SSUK.
Vår ordförande Ariana Carlen är föreslagen som styrelsesuppleant på 2 år.

SSUK- CUA utbildning lördag-söndag den 18/4-19/4 i Gränna.
           Står ingen sista anmälningsdag. Josephine Wistrand och Amanda Johnsson

vill deltaga och anmäler sig själva.

Robert vår kassör informerade att klubben varit utsatt för försök till
bedrägeri som är anmält till polisen.

§ 8. Kommittéerna.
Arbetsbeskrivning för de olika kommittéerna gicks igenom och behöver

  revideras något.



a) avelskommittén: Maja Ärleborg avgår som sammankallande och
Ariana Carlén tar tillsvidare den rollen. Arbetet inom de olika distrikten
har slagi väl ut och uppskattas av uppfödarna.

b) utställningskommittén: Arbetet inom kommittén fungerar bra och
det planeras för fullt inför eurasierspecialen. Önskas flera sponsorer och fler som

           hjälper till på plats i Hökensås.

          c) pr-informations- & utbildningskommitté.
Gruppen behöver ha tydligare arbetsuppgifter. Ex. digital bevakning m.m.

           Förslag finns att ta bort namnet ” & utbildningskommitté ” då utbildning bör ligga     
under varje kommitté. 

         d) MH-BPH kommitté.
Robert Olsson arbetar själv i kommittén, behöver flera medarbetare.
9 hundar är i nuläget anmälda till BPH i Hökensås.

e) redaktionen.
Fungerar bra men ännu mera material från medlemmarna önskas.

§ 9. Hänskjutna frågor.
Gällande eventuell aktivitetsgrupp så har Pernilla Sellgren varit i kontakt
med Jeanette Dyberg som administrerar gruppen Eurasierträffar på
Face book. Alla får använda den gruppen att annonsera ut träffar och tanken
är att alla ska skriva när de ordnar en aktivitet så vi når eurasier- intresserade
över hela landet.
Därför bör vi hjälpas åt att bjuda in medlemmar till gruppen eurasierträffar.
Kommer att stå en del i Eurasierbladet nr.1 om detta.

Kursen i föreningsteknik är ännu ej genomförd. Åsa Juntti vill ha en endags
kurs istället för 2 halvdagar då reslängden för henne blir mindre. Åsa
kommer med nya dagar när hon kan vara med på kursen.

§10. Årsmötet. 
Styrelsen skrev under årsmöteshandlingarna.

§11. Övriga frågor
Dandy walker: Kicki tar kontakt med SKK och hör efter hur många hundar
som måste testas innan det går att registrera via SKK.

§12 Mötets avslutning
Vice ordförande av slutade mötet kl.21.30

Protokollförare                   Ordförande                     Justerare

_____________                  _____________________                ______________
Inger Johansson Maja Ärleborg Hasselkvist                     Åsa Juntti



 


